
 

 
 

 

 

 

 

Geachte leden, 

 

Hierbij hebben wij het genoegen u uit te nodigen voor de Jaarlijkse Algemene 

Leden Vergadering van de Historische Vereniging Hoogezand-Sappemeer e.o., 

welke wordt gehouden op : 

  

woensdag 24 april 2024 om 20.00 uur  

in Multi Functioneel Centrum De Klabbe, Pluvierstraat 11 te Foxhol. 

 

Agenda Huishoudelijk Gedeelte : 

 

1. Opening 

2. Mededelingen 

3. Ingekomen stukken 

4. Goedkeuring notulen ALV 2023 

5. Goedkeuring Jaarverslag 2023 

6. Goedkeuring Financieel verslag 2023 

7. Verslag Kascommissie en benoeming nieuw lid 

8. Goedkeuring begroting 2024 

9. Bestuursverkiezing: aftredend volgens rooster de penningmeester 

Tonny Voss, niet herkiesbaar en Nel Lenting, herkiesbaar. Janny Tulp 

geeft aan om persoonlijke reden tussentijds af te treden. 

10. Rondvraag 

11. Sluiting 

 

Na het Huishoudelijk gedeelte volgt een boeiende lezing door 

 

 Willem Foorthuis met als onderwerp: 

  

“De Gouden Eeuwen van Hoogezand en Sappemeer  

                                                als basis voor een goede toekomst”. 
 

 

Met vriendelijke groet, namens het bestuur van Historische vereniging 

Hoogezand-Sappemeer e.o. 

Jan Knip, voorzitter  

 

 

 

 

 

Secre   Secretariaat        
  W.A.H. Rozema, Noordersingel 24, 9601 CJ Hoogezand 
               tel:  06-51434939, histverhosap@gmail.com 
              Bankrekening :  NL42 INGB 0007 4533 26  
 tnv                 www.historischevereniging-hs.nl  
 
 
tnv 
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Notulen Algemene Ledenvergadering Historische Vereniging Hoogezand- 

Sappemeer e.o. op 4 april 2023 in De Tibbe. 

Aanwezig: ca. 35 leden + 6 bestuursleden 

Afwezig met kennisgeving: Janneke Hessing, Henk Haze, Frits Visser, Richard Bodewes, 

Harry Struik, Matty Vermeend, Marjan de Wit-Stuut en Lizette de Poel. 

 

Opening 

 

Okkie heet iedereen en vooral een aantal nieuwe leden welkom, en opent vervolgens de 

vergadering. 

Daarna stelt het bestuur zich op verzoek van de voorzitter voor, behoudens Janneke Hessing, 

die met kennisgeving afwezig is. 

2022 was, aldus de voorzitter, het eerste jaar, dat er na de coronaperiode gelukkig weer 

activiteiten georganiseerd konden worden en dat gaf eindelijk weer een goed gevoel. 

Voor de pauze vindt het zakelijke gedeelte plaats en daarna volgt een lezing van Jochem 

Abbes met de inspirerende titel ”De slag bij Foxhol op 7 oktober 1665”. 

 

Mededelingen 

 

Koffie en thee wordt u aangeboden door de vereniging, eventuele overige consumpties zijn 

voor eigen rekening. 

Op dit moment is het bestuur bezig met voorbereidingen voor een excursie naar Weener en 

Leer, nadere informatie volgt. 

Op 16 mei vindt er ook een excursie plaats, die ons per bus voert langs lokale 

“oorlogsmonumenten”, o.l.v. onze secretaris Wim A.H. Rozema. 

Verder is het voornemen om vanaf september te starten met inloopmiddagen in ons 

“clubhuis” voor leden en niet leden, waarbij men terecht kan voor vragen over lokale 

geschiedenis en evt. historische documenten e.d. kan aanbieden. 

Het bestuur heeft van een aantal leden positieve reacties ontvangen op het nieuwe formaat van 

Pluustergoud en ook de aanwezige leden zijn unaniem positief over het nieuwe formaat. 

Daan, Melle en Wim worden bedankt voor hun inzet om er elke keer weer een graag gelezen 

magazine van te maken. I.v.m. het nieuwe formaat heeft Nel bij de Action een houder 

gevonden om de PG’s in te bewaren, de prijs is €2,-. 

Ook staat er weer een aantal boeken op stapel. Binnenkort komt het boek “Het Nieuwsblad 

1946-1991” uit van ons lid Harry Struik. Dit boek zal gratis ter beschikking gesteld worden 

aan onze leden. 

Ook zijn we nog bezig met “Leven langs het Winschoterdiep” van Teade Smedes en “Een 

historische wandeling door Hoogezand-Sappemeer” van Gerrit Stuut en Harm Wolthuis. 

Verder zullen de afleveringen van “Vroeger en Nu”, van Janneke Hessing en Wim A.H. 

Rozema, die eerder geplaatst zijn in de H-S krant, gebundeld en uitgebreid worden en t.z.t. in 

boekwerk verschijnen. 

Al met al activiteiten genoeg voor het bestuur. 

 

Ingekomen stukken 

 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

Goedkeuring notulen ALV 2022 

De notulen worden onveranderd goedgekeurd. 

Daan wordt bedankt voor het verzorgen van de notulen. 

 

Goedkeuring jaarverslag 2023 

Het jaarverslag wordt onveranderd goedgekeurd. 



Wim wordt bedankt voor het jaarverslag. 

 

Goedkeuring financieel verslag 2023 : 

Het financieel verslag dat ter inzage is gelegd, wordt onveranderd goedgekeurd. 

Tonny wordt bedankt voor zijn inzet. 

Verslag kascommissie en benoeming nieuw lid 

De heer Streuper doet verslag van de controle die hij heeft uitgevoerd samen met de heer 

Prummel. Zij hebben samen geconcludeerd dat er op het financiële overzicht niets valt aan 

te merken. De extra inkomsten zijn een gevolg van de subsidietoekenningen voor de nog uit 

te geven boeken. Conclusie de kascommissie adviseert het bestuur decharge te verlenen. De 

aanwezige leden stemmen hiermee in en Tonny wordt bedankt voor zijn inzet op financieel 

gebied. 

De heer Streuper wordt bedankt voor zijn inzet en wordt vervangen door mevr. de Wit- 

Stuut. 

 

Voorstel contributieverhoging met €5,00 resp. €2,50 

Okkie geeft een onderbouwing en blijkbaar met zoveel overtuiging dat er unaniem voor dit 

voorstel wordt gestemd. 

De heer Doesburg vraagt of de vereniging ANBI lid is, hier wordt bevestigend op 

geantwoord. 

Tonny vraagt de leden nogmaals om bij de betaling de postcode en het huisnummer te 

vermelden. 

 

Goedkeuring begroting 2023 

De begroting wordt onveranderd goedgekeurd. 

Tonny wordt bedankt voor het complete overzicht. 

 

Bestuursverkiezing : (tussentijds) aftredend de voorzitter Okkie Smit 

Okkie geeft een toelichting m.b.t. zijn aftreden zoals het missen van voldoende motivatie en 

enthousiasme en de ergernis m.b.t. bijkomende perikelen zoals gedoe met het regelen van 

een UBO-inschrijving, kortom tijd voor een nieuwe gemotiveerde voorzitter. 

Het bestuur heeft vervolgens Jan Knip bereid gevonden om Okkie op te volgen en omdat er 

niemand zich gemeld heeft als tegenkandidaat, stelt het bestuur voor Jan Knip te benoemen 

als de nieuwe voorzitter van de Historische Vereniging Hoogezand-Sappemeer e.o. De  

aanwezige leden gaan unaniem akkoord met het voorstel van het bestuur. Daarna volgen de 

felicitaties en een bos bloemen. 

Vervolgens stelt Jan zich kort voor en zegt te hopen op een vruchtbare samenwerking met 

bestuur en leden. 

Okkie wordt bedankt voor zijn voorzitterschap in de afgelopen jaren en ontvangt 

eveneens een bos bloemen. 

Ook Lizette de Poel (notariaat De Poel) ontvangt een bos bloemen voor haar hulp bij het 

oplossen van de problemen met de UBO-inschrijving. 

 

Rondvraag 

 

Er zijn geen onderwerpen voor de rondvraag. 

Sluiting huishoudelijk gedeelte. 

De nieuwe voorzitter sluit vervolgens het huishoudelijk deel van deze bijeenkomst en 

kondigt de lezing aan.  

Waarna we kunnen genieten van een boeiende lezing van de heer Jochem Abbas met als 

titel “De slag bij Foxhol op 7 oktober 1665”. 

 

04-04-2023, Daan Hulsebos. 



Jaarverslag 2023 

 

Onze vereniging kan betreffende het verenigingsjaar 2023 terugzien op een reeks van 

interessante activiteiten : 

 

De Nijjoarsveziede in De Tibbe met een opkomst van 75 leden was een succes met een 

lichtbeeldenshow, samengesteld en vertoond door Janneke Hessing en muziek door Chris 

Kleine. 

De Algemene Leden Vergadering werd vlot afgewerkt, gevolgd door een bijzonder boeiende 

lezing door de historicus Jochem Abbas, met als onderwerp : “De slag bij Foxhol op 7 oktober 

1665”. 

Afscheid werd genomen van voorzitter Okkie Smit en onze nieuwe eerste man, Jan Knip, 

werd verwelkomd. 

Secretaris Rozema leidde een -voor veel deelnemers verrassende- excursie langs Joodse 

monumenten in Muntendam, Zuidbroek en Kolham. Rozema verzorgde deze excursie 

nogmaals voor de Kinderburgemeester en de Kinderraad, op verzoek van de gemeente 

Midden-Groningen. 

Een tweede succesvolle excursie voerde ons naar Schlosz Evenburg en het Heimatmuseum te 

Leer, met tussendoor een bliksembezoek aan de alom bekende Gallimarkt. 

Tijdens een informeel samenzijn in hotel Faber presenteerde ons lid Harry Struik het door 

hem geschreven en samengestelde boek “Het Nieuwsblad 1946-1991”. Mede door een, door 

ons gegenereerde, subsidie van de Stichting Détenje, kon dit boek worden gerealiseerd. 

Onze redactie kreeg bezoek uit Hilversum. Journalist Jos Maalderink (bekend van TV, 

“Plakshot”) had een artikel geschreven voor Pluustergoud en samen met hem namen we een 

kijkje bij de plaats delict : Borgercompagniesterwijk. 

Een mooie traditie kreeg weer een vervolg : de Jaap Westerdieplezing, de zesde alweer: 

“Verborgen kansen voor historisch Midden-Groningen”, door Peter Kamminga. 

De start van onze inloopmiddagen was in september 2023, het blijkt een schot in de roos. 

Onze boekenmarkt tijdens de manifestatie “Grunn”, werd goed bezocht. 

Tijdens onze Najaarslezing werden we geboeid door de historicus Nick Kieft uit Stootshorn, 

met een lezing over de “Amsterdamse school”. 

Secretaris Rozema verzorgde traditiegetrouw weer een aantal bezoeken aan Hooghalen, Kamp 

Westerbork met basisscholen (groep 8) uit onze gemeente. Ook werden door Rozema een 

tweetal rondleidingen verzorgd op de Joodse begraafplaats in Kolham. 

In Sappemeer en Martenshoek/Foxham werden Stolpersteine onthuld. 

Twee keer verscheen ons magazine Pluustergoud, gevuld met verenigingsnieuws en 

waardevolle artikelen, betreffende de historie van de voormalige gemeente Hoogezand-

Sappemeer. 

 

Daan Hulsebos/Wim A.H. Rozema. 


